

Compte rendu de l'assemblée du 13 mars 1913, p.m.

M. Lachapelle, président; MM. Dupuis, Ainey et Godfrey.

1.—Soumis un rapport du Chef du Département des Maladies Contagieuses, recommandant que la terre qui proviendra du nettoyage des rues ce printemps, soit employés au nivellement du terrain de l'Hôpital des Varioleux.

Résolu: De référer ledit rapport à l'Ingénieur en Chef pour agir suivant qu'il le jugera à propos.

2.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, déclarant que le coût du déplacement des blocs de pavages déposés sur l'avenue Marie-Anne, serait de \$1,137.50, et que lesdits blocs doivent être employés au pavage de l'avenue Papineau ce printemps.

Résolu: De laisser lesdits blocs où ils sont actuellement jusqu'à ce que le pavage de l'avenue Papineau soit exécuté.

3.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet du protêt servi par M. E. O. L. Binette concernant l'excavation faite dans la rue des Commissaires pour l'égout du Bassin Elgin.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

4.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$36,383.93, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

5.—Soumise une série de comptes de M. J. H. Lafond pour services rendus comme expert en rapport avec le tunnel du Boulevard Saint-Laurent.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport sur les responsabilités de la Ville.

6.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de permettre à M. C. Richer de remettre à la Cité l'étal No 22 qu'il a loué à l'enchère dans la nouvelle partie du Marché Saint-Jacques, et demandant d'être autorisé à afficher ledit étal à louer.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

7.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de permettre à la Compagnie Gunn Limitée d'agrandir sa glacière dans l'étal qu'elle occupe au Marché Bonsecours.

Résolu: D'accorder ladite permission pourvu que les travaux d'agrandissement soient finis avant que la compagnie Kent ait terminé ses travaux de tuyautage.

8.—Soumise une résolution du Conseil en date du 10 mars, à l'effet de renvoyer au Bureau des Commissaires un rapport dudit Bureau, recommandant le vote d'une somme de \$17,500, pour l'achat d'automobiles pour les sous-chefs du Département des Incendies.

Résolu: D'autoriser l'Agent des Achats et des Ventes à demander des soumissions pour la fourniture de sept automobiles pour les sous-chefs dudit département.

9.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, au sujet de l'inspection de la Imperial Oil Company.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef (M. Lesage), pour rapport sur la suggestion du Chef du Département des Incendies, à l'effet de faire installer par la Montreal Water and Power Company, une conduite de 8" sur la rue Saint-Patrick.

10.—Résolu: De charger MM. Findlay & Spence de préparer des plans et estimés pour la construction d'une caserne de pompiers sur le terrain récemment acheté par la Ville, au coin des rues Young et Ottawa.

Lesdits MM. Findlay & Spence devant s'entendre au préalable avec le Chef du Département des Incendies.

11.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies sur la demande de Madame Veuve Elphège Beaulac, pour le paiement d'une somme de \$300, en vertu de la résolution du Conseil du 18 janvier 1875, son mari étant entré au service de la Ville dans le Département des Incendies le 21 mars 1911, et décédé le 22 février 1913.

Report of meeting held on the 13th March, 1913, p. m.

Dr. E. P. Lachapelle, in the chair, and Messrs Dupuis, Ainey and Godfrey.

1.—Submitted a report from the Chief of the Contagious Diseases Department, recommending that the earth removed from the streets in the spring, be used for the levelling of the grounds of the Small Pox Hospital.

Resolved: That said report be referred to the Chief Engineer with instructions to take such action as he may deem advisable in this connection.

2.—Submitted a report from the Chief Engineer stating that the cost of removing the paving blocks laid on Mary-Ann avenue, will be of \$1,137.50, and that said blocks should be used for paving Papineau avenue this spring.

Resolved: To leave said blocks where they are at present until the Papineau avenue pavement is laid.

3.—Submitted a report from the Chief Engineer anent the protest served upon Mr. E. O. L. Binette, concerning the excavation made in Commissioners street for the Elgin Basin sewer.

Resolved: That said report be referred to the Law Department for its opinion.

4.—Submitted warrant verified by the City Comptroller, amounting to \$36,383.93, according to the certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

5.—Submitted accounts from Mr. J. H. Lafond, for services rendered as expert in connection with the St. Lawrence Boulevard tunnel.

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report as to whether the City is held to pay said accounts.

6.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that Mr. C. Richer be allowed to abandon stall No. 22, which he rented in the new part of St. James Market, and asking for authority to place posters "to let" on said stall.

Resolved: To concur in said report.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that the Gunns Limited Company be allowed to extend its refrigerator in Bonsecours Market.

Resolved: To grant said permission, provided that the extension of same be completed before the Company has completed the laying of pipes.

8.—Submitted a resolution of Council dated the 10th March referring back to the Board of Commissioners a report from said Board recommending that a sum of \$17,500 be voted for the purchase of automobiles for the assistant-chiefs of the Fire Department.

Resolved: To authorize the Purchasing and Sales Agent to call for tenders for the supply of seven automobiles for the assistant-chiefs of said department.

9.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the inspection of the Imperial Oil Company.

Resolved: That said report be referred to the Chief Engineer (Mr. Lesage), for a report on the suggestion of the Chief of the Fire Department, to have the Montreal Water & Power Company lay an 8" conduit in St. Patrick street.

10.—Resolved: That Messrs. Findlay and Spence be requested to prepare plans and estimates for the erection of a fire station on the piece of land recently purchased by the City, at the corner of Young and Ottawa streets. The said Findlay and Spence to confer previously with the Chief of the Fire Department in this connection.

11.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department on the application from Mrs. Elphège Beaulac, for the payment of a sum of \$300 in virtue of the resolution of Council dated the 18th January 1875, her husband having entered the City's service (in the Fire Department) on the 21st March 1911, and having died on the 22nd February 1913.